
馬利蘭中華聖經教會 
粵語堂退修會 (5/27/23 – 5/29/23) 
彌賽亞大學 Messiah University 

One College Avenue, Mechanicsburg, PA 17055 
電話 ： (717) 796-4434 

 
 
需帶物品： 

一. 舒適的衣服，外套，運動鞋等等。 

二. 肥皂，洗髮精，和其它盥洗需用品。 

三. 宿舍不會提供被單，床單(碼:Twin XL)，枕頭套和浴巾，需要自行攜帶。建議可帶薄被子，

因宿舍空調可能製冷過度。 

四. 三歲和三歲以下的小孩須帶被單（午睡時用）和兩件喜歡的玩具（請寫上姓名）。 

五. 聖經，筆，筆記本 

六. 需用的藥物 

七. 購書與奉獻的錢 

 

請不要攜帶： 

一. 貴重物品。 

二. 輪子溜冰鞋，滑板。 

 

 

注意項目： 

一. 報到時間：星期六 （五月二十七日） 上午十時至十一時三十分。 
報到地點：Eisenhower Campus Center “Brubaker Hall” (ground floor) 

二. 退修會第一個聚會的時間是星期六（五月二十七日）下午一時半開始。 
三. 請查看手冊，準時出席參加每一個聚會。 
四. 以禮相待校園內的工作人員及其他共用場地的社團組織。用膳時，如餐廳擁擠，飯後請盡快

離開。家長應留意看管孩子的行為。 
五. 如有需要，會場有醫藥顧問。 
六. 若有急事需要堤早離開營地，請告知退修會同工。 
七. 離開手續：星期一（五月二十九日）下午二時半前，請清理住宿房間，收拾行李時不要遺漏

東西，房間鑰匙和餐卡交還 Guest Relations Desk，否則需付罰款 $75 (鑰匙) 和 $5 (餐卡) 。 
八. 彌賽亞大學聯絡電話：717-796-4434。晚上十一時以後，請致電 717-691-6005。如遇緊急

情況 (例如緊急醫療事件)，請先直接撥打 911，再通知彌賽亞大學。 

  



Chinese Bible Church of Maryland 
Cantonese Retreat (5/27/23 – 5/29/23) 

Messiah University 
One College Avenue, Mechanicsburg, PA 17055 

Tel: (717) 796-4434 
 
Things to Bring: 
 
1. Comfortable clothes, sport shoes, light jacket etc. 
2. Toiletries and personal items  
3. You will need to bring pillowcases, sheets (size: twin XL) & towels since they are not 

provided by Messiah. However, you may need extra blankets for the AC can be too strong 
in some rooms. 

4. For children 3 and under, bring a blanket for nap time and two favorite toys (put name on 
items) 

5. Bible, pen, and notebook 
6. Allergy and other medication as needed 
7. Money for books and offering. 
 
Things NOT to Bring: 
 
1. Expensive items.   
2. Roller skates, roller blades, and skateboards. 
 
Reminders: 
 
1. Check-in: May 27, (Sat), 10:00 a.m. to 11:30 a.m., at Eisenhower Campus Center Brubaker 

Hall at ground floor (same building as past years). 
2. All program will start at 1:30 p.m. on May 27 (Sat). 
3. Please refer to the handbook for schedule, and be on time for every event. 
4. Be courteous to participants of another conference group and staff members of Messiah 

College. Since the cafeteria is especially crowded, be efficient at mealtime. Parents, please 
pay attention to your children’s behavior. 

5. There will be on-site medical advisors (to be determined). 
6. Early check-out (emergency only): Please inform retreat co-workers 
7. Check-out: Monday (5/29/2023) before 2:30 p.m., please clean your room. Return your 

room key and meal card to Messiah University (or pay $75 and $5 fine respectively). 
Remember all your personal items.  

8. Messiah University main campus contact: 717-796-4434. Dispatch office after 11 p.m.: 717-
691-6005. In case of emergency (e.g. medical emergency), please call 911 directly first and 
then notify the Messiah University about the incident. 
  


	Chinese Bible Church of Maryland

